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moj o . lazourieckie PROTOKOL Nr 28
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo si~ w dniu 16 maja 2012 roku

o godzinie 1000 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok.
4. Analiza spraw, kt6re przekazane zostaly Komisji Rewizyjnej.
5. Sprawy rozne.
6. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok.

Sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta Marki za 2011 rok stanowi zalacznik nr 2 do
protokolu nr 27 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 23 kwietnia 2012 roku.

W dyskusji udzial wzieli m.in. Przewodniczacy komisji Michal Jaroch, radny Bogdan Chores,
radna Elzbieta brzozowska, radny Radoslaw Dec, radny Pawel Pniewski, Burmistrz Janusz
Werczynski, Skarbnik Slawomir Koc.

W dyskusji om6wiono wykonanie dochod6w i wydatk6w m.in. w dziale 900 Gospodarka
Komunalna; w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego; w dziale 700
Gospodarka mieszkaniowa; w dziale 926 Kultura fizyczna i sport; w dziale 600 Transport
i Iacznosc; w dziale 754 Bezpieczenstwo publiczne i ochrona przeciwpozarowa; w dziale 801
Oswiata i wychowanie; w dziale 851 Ochrona Zdrowia; w dziale 852 Opieka Spoleczna;
w dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza; om6wiono zasadnosc wyboru firmy
Investment Suportjako wykonawcy ekspertyzy.

Pkt. 4. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej poinformowal, iz otrzymal inforrnacje 0 braku
ustosunkowania sie Komisji rewizyjnej do pisma Wojewody Mazowieckiego z dnia 18
sierpnia 2011 roku dot. wystapienia Pana J6zefa Krynskiego z dnia 11 sierpnia 2011 roku w
sprawie odwodnienia ul. Zabkowskiej w Markach na wysokosci posesji skarzacego, Pismo
stanowi zalacznik nr 2.

Przewodniczacy Komisji stwierdzil, ze pismo to bylo analizowane przez Kornisje Rewizyjna
po czym podjeta zostala decyzja 0 utrzymaniu w mocy poprzednia uchwale Rady Miasta
Marki z dnia 30 marca 2011 roku gdzie informowano skarzacego, ze odwodnienie ul.
Zabkowskiej bedzie realizowane w 2011 roku nie precyzujac konkretnego terminu.

Przewodniczacy Komisji podkreslil, iz przekaze do Biura Rady informacje, iz Komisja
Rewizyjna podtrzymuje poprzednie stanowisko Rady Miasta Marki.

Radny Pawel Pniewski zasugerowal, iz w zwiazku z podtrzymaniem poprzedniej decyzji
Komisja Rewizyjna powinna skierowac uchwale w niniejszej sprawie do Rady Miasta Marki.
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Radny Pawel Pniewski zasugerowal, aby Komisja Rewizyjna wystosowala pismo do Pani
Sosinskiej z wyjasnieniern kwestii dot. m.in. trybu odwolawczego.

Radny Radoslaw Dec zwr6cil uwage, aby wszystkie ekspertyzy i koreferaty opracowywane
w zwiazku z planowana inwestycja budowy ZS nr 1 w Markach przy ul. Wsp61nej byly
przekazywane do wszystkich czlonk6w Rady Miasta Marki.

Pkt. 5. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1200 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
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Protokolowala
Anna Broma
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Przewodniczacy Komisji
Michal Jaroch
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